



MØTEPROTOKOLL

Rektors ledermøte i VID

Dato: 30.11.2021 kl. 08:00

Sted: Teams

Arkivsak: 20/02529

Tilstede: Bård Mæland, rektor, Gunhild Odden, prorektor for forskning, Helene Lund, prorektor for utdanning, Elisabeth Jeppesen, dekan FH, Mona-Iren Hauge, dekan FS, Tomas Sundnes Drønen, dekan FTDL; Marianne Brattland, direktør administrasjon

**Møtende
varamedlemmer:**

Forfall:

Andre: Inger-Marie Hognestad, seksjonsleder, seksjon for internasjonalisering til sakene 181/21 og 182/21

Protokollfører: Cecilie Claviez, rektors rådgiver

SAKSKART			Side
Vedtakssaker			
178/21		Godkjenning av saksliste og innkalling	2
179/21		Godkjenning av referat	2
180/21	21/02729-1	Ph.d. på normert tid - rapport fra arbeidsgruppen	2
181/21	16/00264-37	U-multirank som rankingliste og benchmarkingsverktøy for VID	3
182/21	21/02818-1	VIDs søknad om Global Mobilitet prosjekt, 2022	3
183/21	21/02613-1	TEO2030, sak til RLM	3

184/21		Eventuelt	4
Orienteringssaker			
17/21	20/02529-56	Elisabeth Jeppesen valgt til varamedlem i arbeidsutvalget i UHR-Innovasjon	5
18/21	21/00909-45	Oppsummering, høringsinnspillene, ny strategi for VID 2022-2024	5

178/21 Godkjenning av sakliste og innkalling

Behandlet av	Møtedato	Saknr
--------------	----------	-------

Vedtak

Saker ble meldt inn til 184/21 Eventuelt:

1. Byggesak i Stavanger
2. Strategi for VID 2022-2024
3. Budsjett 2022 og langtidsbudsjett 2023-2025
4. Mal for handlingsplan for 2022
5. Måltavle for VID 2022-2024
6. Dialogmøte, læring fra pandemien

Sakslisten og innkalling for møtet 30.11.2021 ble godkjent.

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]

179/21 Godkjenning av referat

Behandlet av	Møtedato	Saknr
--------------	----------	-------

Vedtak

Møtereferatet for 22.11.2021 ble godkjent.

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]

180/21 Ph.d. på normert tid - rapport fra arbeidsgruppen

Behandlet av	Møtedato	Saknr
1 Rektors ledermøte i VID	30.11.2021	180/21

Vedtak

RLM takket for rapporten og viktig arbeid med å sette inn tiltak for godt ph.d.-gjennomstrømming. Det var enighet om at det er viktig at veilederne deltar på det obligatoriske veiledningsforumet. RLM er likevel tilbakeholdne med å innføre en ordning nå med at det skal allokere i ansattes arbeidsplaner. RLM vil kunne se på dette ved en senere anledning. RLM vedtok at prorektor for forskning eventuelt kan fremme forslaget om at deltakelse på ph.d.-forum synliggjøres i ansattes arbeidsplaner som del av budsjettprosessen i 2023.

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]

181/21 U-multirank som rankingliste og benchmarkingsverktøy for VID

Behandlet av	Møtedato	Saknr
1 Rektors ledermøte i VID	30.11.2021	181/21

Vedtak

Rektors ledermøte takket for grundig saksfremlegg, og det var enighet om at VID kobler seg på et rankingssystem på sikt. RLM vedtok at prorektor for utdanning og prorektor for forskning bes jobbe videre med saken, og vurdere andre alternativ til rankingssystem. Det ble også gitt innspill på at denne saken må sees i sammenheng med universitetsrapporteringen til styret i desember og mai hvert år, samt års- og kvalitetsrapporteringene VID gjør årlig.

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]

182/21 VIDs søknad om Global Mobilitet prosjekt, 2022

Behandlet av	Møtedato	Saknr
1 Utdanningsavdelingens ledermøte	30.11.2021	180/21
2 Rektors ledermøte i VID	30.11.2021	182/21

Vedtak

Rektors ledermøte diskuterte saken, og anbefaler at VID går inn i utlysningen av Global Mobilitet-midler i 2022 under forutsetning av at det utarbeides et internbudsjett for hvert fakultet som går inn i søknaden, og enten at landene søknaden gjelder for kan knyttes til PANORAMA-strategien, eller at de bygger på eksisterende institusjonelt samarbeid av god kvalitet. Dekan/instituttleder/leder skal godkjenne alle søknadsinitiativ fra egen enhet før søknaden startes, og skal godkjenne internbudsjettet for sin enhet, før søknaden sendes.

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]

183/21 TEO2030, sak til RLM

Behandlet av	Møtedato	Saknr
--------------	----------	-------

1 Rektors ledermøte i VID	30.11.2021	183/21
---------------------------	------------	--------

Vedtak

Rektors ledermøte takket for rapporten som ble fremlagt, og kommenterte at dette er et nyttig arbeid for videre utvikling av fagmiljøet ved Fakultet for teologi, diakoni og ledelsesfag (FTDL), også opp mot andre fagmiljø ved VID. Rektor er særlig opptatt av at global profil, diakonal profil og internt samarbeid i FTDL legges til grunn for videre utvikling. RLM tar saken til orientering og ber dekan ved FTDL følge opp rapporten internt i fakultetet.

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]

184/21 Eventuelt

Behandlet av	Møtedato	Saknr
--------------	----------	-------

Disse sakene ble meldt inn til 184/21 Eventuelt:

1. Byggesak i Stavanger
2. Strategi for VID 2022-2024
3. Budsjett 2022 og langtidsbudsjett 2023-2025
4. Mal for handlingsplan for 2022
5. Måltavle for VID 2022-2024
6. Dialogmøte, læring fra pandemien

Vedtak

1. Rektors ledermøte tok til orientering den siste utviklingen i byggeprosjektet ved VID Stavanger. Direktør administrasjon og virksomhetsstyring er ansvarlig for intern- og eksternt kommunikasjon om saken sammen med seksjonsleder for kommunikasjon og virksomhetsstyring.
2. Rektors ledermøte støttet strategiutkastet med de kommentarer som fremkom i møtet. Strategidokumentet går til drøfting hos de tillitsvalgte før endelig behandling i høgskolestyret 8.12.21.
3. Rektors ledermøte tok budsjett 2022 og langtidsbudsjett 2023-2025 til orientering.
4. Rektors ledermøte drøftet forslag til mal for utarbeidelse av handlingsplaner for 2022. Denne er å forstå som et aktivitetsskjema der tiltakene er med å støtte opp under VIDs nye strategi. Planen er å få denne rapporteringen med til 1. tertial rapporteringen til høgskolestyret (mai hvert år). Fristen for å levere handlingsplanen settes til 1. mars 2022.
5. Rektors ledermøte drøftet forslag til måltavle. Det kom innspill på at det er ønskelig å ha indikatorer på kortere internasjonal utveksling, også, selv om dette ikke gir uttelling via Kunnskapsdepartementet.
6. Rektors ledermøte drøftet hvordan initiativ knyttet til læring og undervisning tas videre internt i ledergruppen. Det var enighet om at prorektor for utdanning har saksansvar og benytter dekanmøtet til å drøfte oppfølgingen med dekanene. På sikt er det ønske om å arrangere en læringsfestival, men på kort sikt kan det nyopprettede debattforumet være en god ramme.

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]

Saknr	Arkivsak	Tittel
17/21	20/02529-56	Elisabeth Jeppesen valgt til varamedlem i arbeidsutvalget i UHR-Innovasjon
18/21	21/00909-45	Oppsummering, høringsinnspillene, ny strategi for VID 2022-2024

Orienteringssakene ble tatt til orientering.